
 

 

 

 

 

 

Referat fra møte i Refstad skole FAU 

Tid: Tirsdag 28.03.17 kl. 18.30 
Sted: Personalrommet, Refstad skole 
Møteleder: Camilla B. Tjelflåt 
Referent: Camilla B. Tjelflåt 
Til stede: Camilla B. Tjelflåt, Leif Algermissen, Gunhild Rønnestad, Marianne 

Haugan, Hege Rønning, Frode Midtgård, Gøril Netteberg, Anniken Bjørnø, 
Ingrid Horverak, Kathrine Strøm 

Forfall: Elin Ruhlin, Erlend Gitsø, Thale L'Abeé-Lund, Cecilie Stjernløw, Jennifer 
Illes, Elie Montanarelli, Suad Abdi, Tom Berg 

 
 
 
 

 
 

1 Orientering om innføring av nettbrett i undervisningen 
Rektor Magnus kom og orienterte om innføring av nettbrett i undervisningen ved Refstad 
skole. Det blir orientert om ny ordning på foreldremøter samt at det skal sendes ut skriftlig 
informasjon til alle foresatte. Lærere er positive til innføring av nytt virkemiddel i 
undervisningen. Skolen er en av de første etablerte skolene som tar i bruk nettbrett i 
undervisningen. Skolen er opptatt av gode læringsprosesser, og det skal samarbeides tett 
om innførigen, både med leverandør av utstyr og programmer, samt med Fau og foresatte. 
Det pågår en anbudsrunde på tilbyder av produkt og tjenester. All nødvendig informasjon vil 
sendes ut når dette er klart. 
 
2 Støtte til skolepatruljen 
FAU har fått forespørsel om støtte til sosialt tiltak for skolepatruljen, som en avslutning på 
skoleåret. FAU innvilger kr. 5.000,- til dette. 
 
Eventuelt 
Trafikk til skolen er et stadig problem. Skolen selv undersøker med Undervisningsbygg ift 
bom inn til skolens areal på forsiden. Både skolen og FAU ønsker at trafikk inn i skolens 
område opphører/begrenses. Dette handler primært om holdninger hos foresatte som 
kjører sine barn til skolen.  


